
Hej med dig  

Jeg skriver til dig i håb om at der vil blive lyttet til os fritidsfiskere  

Vi er snart et savn i det danske samfund ,da alt åle fiskeri er blivet lukket ned i 23 og vi kan 

fornemme at 24 kan ende med endnu en nedlukning  

Der er meget frustrationen at vi bliver lukket ned , da jeg som har fisker i snart 40 år og de sidste 

10-15 år kun har konstateret fremgang af ålebestanden i det område jeg fisker som er køgebugt  

Håber i vil lytte til os som har  fisket derude i mange år og dermed har en finger på pulsen  

Noget i byrde gøre er at regulere skraver og sæler de er hårde ved vores fiskebestand og vil snart 

laver vores farvande om til det dødehav  

Håber du/i vil lytte til os 🙏 

Mvh Jess L Jakobsen  

Hvidovre  

 

 

 


